



R-137A/B重力型削鞋垫机

Gravity type cutting machine of insoles

产品优势

- 本机设计开发用途适合于各类鞋型各部位，例：鞋垫、乳胶、EVA、中底鞋垫等内外边多角度斜削及打薄。
- 容易操作使用、快速方便、节省人工、成本、工时、产量大幅提高，并切削泡棉平顺规格化。
- 本机操作使用符合环保观念，切削材料清洁度提高，泡棉粉末少，并附带泡棉吸尘功能。
- 机器耐用度高，磨损不易，使用寿命长。本机可根据加工之泡棉厚薄，宽窄及切削角度进行调整，可在任意调整切削角度，方便各种角度切削进行。

Specification

- The design and development of this machine is suitable for all parts of all kinds of shoes, such as insole, latex, EVA, midsole insole and other inner and outer edges.
- Easy to operate and use, fast and convenient, saving labor, cost, man-hour and output, and smooth and standardized foam cutting.
- The operation and use of this machine conforms to the concept of environmental protection, the cleanliness of cutting materials is improved, the foam powder is less, and the foam dust suction function is attached.
- The machine has high durability, difficult wear and long service life. This machine can be adjusted according to the thickness, width and cutting angle of the processed foam, and the cutting angle can be adjusted at will to facilitate cutting at various angles.

产品规格Features

型号: R-137A/B	马达功率: 1KW	机器净重: 180KG
Model: R-137A/B	Motor power: 1KW	Machine Weight: 180kg
电压: 380V	机器尺寸: 670*1100*1150mm	
Voltage: 380V	Machine Size: 670*1100*1150mm	

广州地址: 白云区均禾街新石路68号 TEL: 020-36092262/63 FAX: 020-36091707

东莞地址: 厚街湖景大道 网址: WWW.rocmachine.com E-mail: dhg@rocmachine.com